
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 8. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 422
Er ministeren enig i, at satspuljeaftalen på psykiatriområdet fra juni 2014, der
afsætter 2,2 mia. kr. til psykiatrien, er finansieret af satspuljemidler? Og kan
ministeren derudover bekræfte, at midlerne i satspuljen finansieres ved en
mindreregulering af overførselsindkomsterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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